



Protokoll för styrelsemöte 2023-09-13

Deltagare: Viveca, Jenny, Cathrine, Annika, Isabelle, Linda

Frånvarande: Mathilda

§1 Mötets öppnande

Ordförande öppnade mötet.

§2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

§3. Val av justerare

Till justerare valdes Mathilda Eriksson

§4. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötes protokoll lades till handlingarna.

§5. Redogörelse för ekonomi

10 000 kr Swish från säsongen. 17 500 kr på kontot och ytterligare 27 500 kr på sparkontot
4000 kr kommer från förbundet för vår omgång i dressyrallsvenskan i juni.

§6. Rapport från tävlingskommittén/ tävlingsverksamhet:

- Ponny-SM utvärdering:
 - o Vad gick bra?
Det blev en bra tävling, många funktionärer, bra genomgång av Kalle inför terrängen. Bra och uppskattat med funktionärströjor, vår kafeteria var uppskattad- bra utbud. Bra ordning under tävlingsdagarna, hinderdomarkursen var lyckad. Superfint arbete av Kalle och Jens med allt grus och alla som hjälpte till att skotta grus. Bra med gemensam tävlingsplanering mellan EFRK och Stora



Wäsby. Bra med en ansvarig som kan göra lite allt i allo, se helheten men samtidigt köra ut mat och hämta protokoll med mera. Bra med service från Sven med mat och fika. Bra funktionärsplanering, bra och tydlig lista.

Nöjd sponsorer.

- Vad kan vi förbättra?

Bättre kommunikation, svara på mail, övrig återkoppling.

Bokade regelbundna möten med tydlig agenda och en mötesledare som håller strukturen.

Underlaget på hoppningen var inte bra på grund av regnet men terrängbanan höll och var bra.

Lite stök med hinder, kanske ska märka upp bättre nästa gång eller att någon som är "hinderansvarig" är med och bygger (sponsorhinder och inlånade hinder specifikt).

Om vi vill tjäna mer pengar borde vi sköta all mat själva men det blir också jobb.

Flera tyckte att det var svårt att veta vilken dressyrbanan som var vilken, märkningen A eller B det var svårt att se från länge håll.

Större och tydligare skyltar nästa tävling.

Förslag att ha en förtryckt karta över området till alla tävlingar, Oscar fixar till nästa gång som tex delas ut av parkeringsvakterna och läggs ut på hemsida m.m.

Förslag på Bilpärm med "bankarta" och en radio till de som kör runt bilen.

Tätare kaffeutkörning till funktionärerna.

- Nya medlemmar i tävlingskommittén
Förslag: Sofie Franzen Bergström
- Allianslag i ponnyfälttävlan
Godkänt av styrelsen, kontakt har tagits med förbundet inför sista omgången.
- Laganmälan 2024
- Fälttävlansträffen i november 25-26/11. Förslag att Linda och Isabelle åker med. Annika har också kontakt med Ewa om vilka helger som EFRK vill söka.
- Information och eventuellt träff inför nästa säsong, förslag att tävlingskommittén anordnar.
- Förslag på Terränghästprov nästa år.



§7. Ungdomsledamoten informerar

Ungdomsledamoten tar upp aktiviteter, önskemål eller andra saker som planeras för föreningens ungdomar.

Isabelle kollar med Alice & Liv om dem har förslag på aktiviteter och tar efter det kontakt med de andra ungdomarna.

§ 8. Kommande eller genomförda aktiviteter

- Klubbmästerskap EFRK 14/10 & 15/10 och samtidigt en inbjudanstävling.
Dressyrdomare? Viveca bjuder in
Kvällsaktivitet på lördagskvällen i samband med KM- en mysig kväll för alla som vill delta, återkommer med mer info.
Jens banbyggare terräng och hoppbana? Annika kollar
- "Tackfesten" till alla funktionärer som ställde upp på KM, förslag: ev 18/11 på Restaurang
Golfen- Linda kollar möjlighet
- AW Cava och cavaletti- planera in datum
- Inventera hinder och utrustning

§ 9. Medlemskommunikation

- Kalendarium från 1 oktober och framåt
- Cathrine tillgång till Idrott online och uppdatering av medlemsregister

§ 10. Anläggning och materiel

- Finns inköpsbehov av utrustning? Finns behov av att komplettera?
- Plats och tygblommor behöver förnyas.
- Behöver fler och nya skyltar, bland annat Toalett, Framridning, Viveca har en lista. Göra alla skyltar likadana.
- Myggmedel
- Krattor till banorna
- Hindernummer har vi en uppsättning, behöver ev köpa in en till.
- Reflexvästar med tryck "Funktionär" fanns inte tillräckligt på tävlingen. Förslag att även köpa in västar även med andra tryck, Veterinär med flera.

Göra iordning klubblokal/klubbrum. Ska flytta ut alla saker från jägarboden till sekretariatsboden. Vi tar ett datum längre fram.



”Syrummet” kan vi få hyra för 1500 kr. Vi funderar och återkommer till Annika.

§ 11. HB informerar

Annika informerar om kommande bokningar, arbeten på gården eller frågor som vi behöver lyfta gemensamt med styrelsen.

Inget aktuellt.

§ 12. Övriga frågor

Aktuellt från förbundet

Funktionärsfest – tack för SM?

Planering för nästa års tävlingar, vad vill vi göra? Hur mycket mäktar vi med i klubben? Medskick till tävlingskommittén.

Klubbkläder- Viveca och Linda kollar vidare

Fika till städdag på söndag den 17/9 tar vi från frysen.

§ 13. Nästa möte

4 okt kl 18:30 hos Viveca, KM-möte

Styrelsemöte planeras in när vi ses den 4/10.

Mötes avslutas

Sekreterare
Linda Bejersten

Justerare
Mathilda Eriksson

Ordförande
Viveca Räm